
Tajemník Magistrátu města Brna 

Zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z7/41 
konané dne 4. září 2018 

Informativní zpráva 
o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů členů ZMB ze zasedání Zastupitelstva města 

Brna č. Z7/40 konaného dne 19. června 2018 
(Souhrn odpovědí členům ZMB) 

Ing. Petr Vokřál, primátor 
- informoval o otevření zrekonstruovaného koupaliště na Riviéře a sdělil, že člen Zastupitelstva 

města Brna Martin Říha v souvislosti s četnými podněty týkajícími se zmiňované 
rekonstrukce obdrží volnou vstupenku. 

/Martin Říha - odpověděl, že bude lepší volný lístek věnovat raději dětem./ 

RNDr. Mojmír Vlašín 
- hovořil o materiálu Zpráva o činnosti statutárního města v roce 2017, o kapitole týkající se 

životního prostředí, kde je zmiňován schválený Akční plán zlepšení kvality ovzduší. Požádal, 
aby se Rada města Brna zabývala skutečností, zda se při veřejných zakázkách na ohňostroje 
zohlednil Akční plán zlepšení kvality ovzduší a doporučil, aby při těchto zakázkách byla 
upřednostněna laserová show, která neprodukuje škodliviny. Informoval také, že si je vědom, 
že největší vliv na kvalitu ovzduší ve městě Brně má doprava. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - informoval, že světelná show proběhla v rámci Festivalu 
RE:PUBLIKA7 

Odpověď Ing. Petra Vokřála, primátora: 
Na Z7/40. zasedám Zastupitelstva města Brna jste vznesl podnět k prověření souladu Akčního 
plánu zlepšování kvality ovzduší 2017 a nadlimitní veřejné zakázky „Propagace statutárního 
města Brna při pořádání festivalu IGNIS BRUNENSIS v letech 2017 - 2019". 
K Vašemu dotazu si dovoluji uvést, že předmětem nadlimitní veřejné zakázky byla propagace 
města Brna při pořádání festivalu IGNIS BRUNENSIS, a to v letech 2017-2019. Město Brno 
tak nezadávalo veřejnou zakázku na pořádání ohňostrojů, ale na propagaci města Brna v rámci 
mezinárodní soutěže ohňostrojů pořádaných soukromým subjektem - společností SNIP & CO, 
reklamní společnost, spol. s r.o. 
Rada města Brna vybrala nabídku této společnosti pro nadlimitní veřejnou zakázku „Propagace 
statutárního města Brna při pořádám festivalu IGNIS BRUNENSIS v letech 2017 - 2019" 
na schůzi č. R7/102 dne 14. 2. 2017. Akční plán zlepšování kvality ovzduší 2017 byl Radou 
města Brna schválen na schůzi č. R7/119 dne 6.6.2017. Požadavky Akčního plánu tak nemohly 
být při přípravě zadávací dokumentace pro nadlimitní veřejnou zakázku zohledněny. 
Opatření EA1.1 z Akčního plánu zlepšování kvality ovzduší, na které je v interpelaci 
poukazováno, má 2 realizační roviny. Jednou je omezení prašnosti ze stavební činnosti, druhou 
je pak omezení emisí vozidel zajišťující realizaci městských zakázek, především staveb 
(omezení vozidel EURO 2 a níže, vyjma některých speciálních vozidel). Problematiku 
ohňostrojových produkcí Akční plán zlepšování kvality ovzduší neřeší a tuto problematiku 



neřeší ani žádná jemu nadřazená legislativa (zákon č. 201/2012 Sb., o ochraně ovzduší, 
v platném znění, Program zlepšování kvality ovzduší aglomerace Brno apod.). 

Text odpovědi byl projednán a schválen na schůzi Rady města Brna č. R7/176 konané dne 
10. 7. 2018 v rámci bodu č. 7. 

Zápis o projednání bodu č. 7 na schůzi Rady města Brna č. R7/176 tvoří přílohu č. 1 této 
informativní zprávy. 

Ing. Jana Drápalová 
-požádala, aby bylo zkontrolováno, jak probíhá anonymizace materiálů kjednání 

Zastupitelstva města Brna, které jsou zveřejňovány na oficiálních webových stránkách města 
Brna. Poukázala na nesystémovost a chyby při anonymizaci. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - uvedl, že postup anonymizace při zveřejňování materiálů bude 
prověřen./ 

Odpověď JUDr. Rostislava Obrlíka, vedoucího Úseku organizačního MMB: 
Dovolte, abych reagoval na Váš podnět, který jste vznesla na zasedání Zastupitelstva města 
Brna dne 19. června 2018. 
Je zřejmé, že postupy a „zvyky", které byly zavedeny a ustálily se v návaznosti na zákon 
101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, byly poněkud narušeny účinností Nařízení 
Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. dubna 2016 o ochraně fyzických 
osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení 
směrnice 95/46/ES (obecné nařízení). 
Při zavádění nových povinností do praxe jistě nebyly, a vlastně z časových důvodů ani nemohly 
být postiženy všechny problémy s ochranou osobních údajů spojené. Pracovní tým, který k této 
problematice vznikl, řešil zejména naplnění nových požadavků, které obecné nařízení přineslo, 
i když poskytoval i právní pomoc v případě nejasností a dotazů ze strany úředníků. 
Problematika ochrany osobních údajů pomocí jejich „začerňování" ve zveřejňovaných 
dokumentech není nikterak nová, fungovala i v minulém období, a domnívám se, že bez 
vážnějších problémů. Proto při zavádění povinností vyplývajících z obecného nařízení nevznikl 
žádný dokument, který by obsahoval přehled údajů, které nelze zveřejnit, neboť podmínky 
pro anonymizaci se nemění. 
Skutečnost, na kterou ve svém podnětu poukazujete, chápu jako aktivitu konkrétních úředníků, 
kteří z obavy ze sankcí pro jistotu „začerňují" i ty informace, které by takto ošetřeny být neměly 
nebo nemusely. 
Jsem toho názoru, že problematiku zveřejňování osobních údajů nelze chápat izolovaně, tedy 
jen jako záležitost obecného nařízení, aleje nutno k ní přistupovat i s ohledem na další českou 
legislativu. V případě města Brna například na zákon 106/1999 Sb., zákon 128/2000 Sb. 
a mnohé další. I z tohoto pohledu bude nutno se jí zabývat podrobněji. 
V průběhu měsíců srpna a září 2018 budou personálně naplněny organizační struktury, které 
na Magistrátu města Brna v souvislosti s obecným nařízením vznikly. Tito zaměstnanci se 
budou zabývat revizí všech 360 záznamů o činnostech, při nichž jsou zpracovávány osobní 
údaje, které byly doposud identifikovány na Magistrátu města Brna stím, že dojde 
ke klasifikaci zpracovávaných osobních údajů i z hlediska možnosti jejich zveřejnění. 
Právě s ohledem na různorodost právní úpravy se nedomnívám, že bude poté možno vytvořit 
jednoduché pravidlo, které umožní určit, který identifikovaný osobní údaj lze v konkrétním 



případě anonymizovat. Předpokládám však, že bude možno sestavit obecnou metodiku, která 
bude doporučena i MČ a pomůže situaci jednotně řešit. 

Martin Říha 
- poukázal na špatný stav pozemních komunikací a požádal o navýšení rozpočtu společnosti 

Brněnské komunikace a.s. 

Odpověď Richarda Mrázka, náměstka primátora: 
Na zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z7/40 konaném dne 19. června 2018 jste v rámci 
interpelací poukázal na špatný stav pozemních komunikací a požádal o navýšení rozpočtu 
společnosti Brněnské komunikace a.s. 
Úvodem musím potvrdit, že podle provedených analýz je 57 % vozovek místních komunikací 
základního komunikačního systému a 27 % vozovek ostatních místních komunikací 
v nevyhovujícím stavebně technickém stavu. Nepochybně proto bude nutné navýšit v příštích 
letech rozpočtové prostředky na údržbu a opravy místních komunikací statutárního města Brna. 
Při zpracování výdajové části návrhu rozpočtu statutárního města Brna na rok 2019 budu 
osobně usilovat o zvýšení rozpočtových prostředků jak pro správce místních komunikací 
společnosti Brněnské komunikace a.s., tak i pro městské části, které zajišťují správu veřejně 
přístupných účelových komunikací v majetku statutárního města Brna. Pevně věřím, že členové 
Zastupitelstva města Brna, vzešlí z říjnových komunálních voleb, při projednávání rozpočtu 
města navýšení prostředků na údržbu a opravy pozemních komunikací podpoří. 

- prostřednictvím fotodokumentace upozornil na skutečnost, že Veřejná zeleň města Brna, 
příspěvková organizace, si objednává reklamu u Technických sítí Brno, akciové společnosti, 
a dotázal se, zda se jedná o běžnou praxi a také na finanční stránku. 

Odpověď Ing. Pavla Staňka, člena Rady města Brna - viz níže. 

Ing. Antonín Crha 
-poukázal na nutnost řešení způsobu poskytování podkladových materiálů kjednotlivým 

projednávaným bodům ze strany Magistrátu města Brna členům zastupitelstva vhodnějším 
způsobem - nikoli na CD, případně DVD. 

Odpověď Ing. Jaroslava Kačera, náměstka primátora — viz níže. 

/Ing. Pavel Staněk, člen Rady města Brna - v reakci na dotaz Martina Říhy sdělil, že Technické 
sítě Brno, akciová společnost, spravují horizonty, a v případě jejich neobsazení komerčním 
zákazníkem formou výplňového plakátu jsou k této formě reklamy vyzývány organizace 
ve vlastnictví města Brna, kdy je v tomto případě stanovena minimální cena, která činí 3,- Kč 
denně za plakát nebo například za bariérový obchod ~ např. pokosení trávy, tak, aby reklama 
nepropagovala pouze společnost Technické sítě Brno, akciovou společnost, ale i ostatní 
subjekty založené či zřízené městem Brnem./ 

PhDr. Karla Hofmannová 
- položila otázku Bc. Matějovi Hollanovi, náměstkovi primátora, a dále Ing. Petrovi Vokřálovi, 

primátorovi, týkající se zrušení Pracovní skupiny pro jednání se společností Veletrhy Brno, 
a.s., o využití objektu umístěného v areálu Veletrhů Brno, a.s., Výstaviště 405/1, Pisárky, 
pozemek p. č. 29/1, bez č. p./č. e., k. ú. Pisárky, ke kulturním účelům, které bylo projednáno 
Radou města Brna dne 13. 3. 2018. Uvedla, že pracovní skupina připravovala podklady 



potřebné pro využití divadla, mj. vydání stavebního povolení a následnou žádost o dotaci 
z Norských fondů v příštím roce. Dotázala se také na důvody zrušení této pracovní skupiny 
a další plánované využití tohoto divadla. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - uvedl, že ze strany společnosti Veletrhy Brno, a.s., již určitá 
jednání probíhají a přislíbil písemnou odpověď./ 

Odpověď Bc. Matěje Hollana, náměstka primátora: 
Obrátila jste se na mne na zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z7/40, konaného dne 
19. června 2018, s dotazem ohledně záměrů s divadlem v areálu Veletrhů Brno, a.s., a objasnění 
zrušení pracovní skupiny pro rekonstrukci divadla v areálu Veletrhů Brno, a.s. V návaznosti 
na tuto skutečnost si Vám dovoluji sdělit následující: 
S generálním ředitelem Veletrhů Brno, a.s., panem Ing. Jiřím Kulišem, jsem v neustálém 
kontaktu a situaci okolo divadla řešíme. Momentálně Vám mohu sdělit, že Veletrhy Brno, a.s., 
jednají intenzivně se zájemci o provozování divadla. 
Pracovní skupina byla zřízena za účelem jednání o využití objektu a pro přípravu zpracování 
studie proveditelnosti. Tuto činnost je však možné naplnit až po jednání o vlastnictví objektu 
a o investorovi jeho rekonstrukce. K dalšímu postupu ve věci budoucí rekonstrukce objektu 
a možnosti jeho využití je nutné jednání mezi vlastníkem objektu Veletrhy Brno, a.s., a vedením 
města Brna. Vzhledem k této skutečnosti byl na zasedání Rady města Brna č. R7/161 předložen 
materiál s návrhem na souhlas se zrušením pracovní skupiny, neboť další jednání musí probíhat 
na úrovni vedení Veletrhů Brno, a.s., a vedení statutárního města Brna. 

/Ing. Jaroslav Kačer, náměstek primátora - reagoval na podnět Ing. Antonína Crhy 
a informoval, že schůze Rady města Brna, která proběhne dne 26. 6. 2018, již bude 
realizována v elektronickém systému a po úspěšném zavedení elektronického systému v rámci 
schůzí Rady města Brna by v tomto systému mohlo fungovat i zářijové Zastupitelstvo města 
Brna./ 

Seznam příloh k informativní zprávě: 
Příloha č. 1 - Zápis o projednání bodu č. 7 na schůzi Rady města Brna č. R7/176 dne 

10.7.2018 

Ing. Pavel Loutocký, v. r. 
tajemník MMB 

Zpracováno z podkladů jednotlivých zpracovatelských útvarů MMB: 
Jana Sovová 
Organizační odbor MMB 



Příloha č. i k informativní zprávě 

7. Odpověď na podnět člena ZMB vznesený na zasedání ZMB č. Z7/40 dne 19. 6.2018 
adresovaný RMB 
Bylo hlasováno po kratší rozpravě a úpravě přílohy. 

RMB schvaluje odpověď RNDr. Mojmíru Vlašínovi na jeho podnět vznesený v bodě Dotazy, 
připomínky a podněty členů ZMB na zasedání ZMB č. Z7/40 dne 19. 6. 2018, která tvoří 
přílohu č. 11 tohoto zápisu. 

Schváleno jednomyslně 6 členy. 
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